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Referat fra hovedbestyrelsesmøde 

 

Til stede: 
Formand:  Pauli Christensen
Kasserer:  Dorthe Toftebjerg
FU:  Judi Jørgensen, Lotte Jensen og Randi Stendahl Andersen
Badminton:  René Larsen
Billard:  Steen U. Olsen
Håndbold:  Lene Barsl
Fodbold:  Per Lund Sørensen
Gymnastik:  % 
Petanque:  Bo Rheinlænder
Svømning:  Michael K. Kristensen
Tennis:  Niels Erik Olsen
Trim:  Fritz Jüngling
IT:  Bent Andersen
Image udvalg: Lise Persson
Tune-Hallerne: Finn Hansen
Bridge:  Jørgen Ypkendanz
Cykelmotion:  Søren Pedersen
 

Dagsorden: 

 

1. Valg af ordstyrer 

Judi valgtes. 
2. Valg af referent 

Claus. 
3. Godkendelse af dagsorden

Godkendt. 
4. Hallens FU ( Finn ):  

• Kort information 

5. Evt. 

Orientering (formand)

• Klubnyt / Tune Posten

Anne afgiver ved årsskiftet hvervet til Randi.
Der har været møde med Dan Bjerring.
 
Om arbejdet med hjemmesiden oplyste Lise, at arbejdsgruppen bestående af Bent, 
Frederik og Jeannette holder møde 25.
Afdelingerne opfordres til at ajourføre deres hjemmesider.
 

• Idrætsråd 
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ovedbestyrelsesmøde den 14. december 2017 . 

Pauli Christensen 
Dorthe Toftebjerg 
Judi Jørgensen, Lotte Jensen og Randi Stendahl Andersen
René Larsen 
Steen U. Olsen 
Lene Barslund 
Per Lund Sørensen 

Bo Rheinlænder 
Michael K. Kristensen 
Niels Erik Olsen 
Fritz Jüngling 
Bent Andersen 
Lise Persson 
Finn Hansen 
Jørgen Ypkendanz 
Søren Pedersen 

Godkendelse af dagsorden 

 

ormand) 

/ Tune Posten 

Anne afgiver ved årsskiftet hvervet til Randi. 
Der har været møde med Dan Bjerring. 

Om arbejdet med hjemmesiden oplyste Lise, at arbejdsgruppen bestående af Bent, 
Frederik og Jeannette holder møde 25. januar. 
Afdelingerne opfordres til at ajourføre deres hjemmesider. 
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Judi Jørgensen, Lotte Jensen og Randi Stendahl Andersen 

Om arbejdet med hjemmesiden oplyste Lise, at arbejdsgruppen bestående af Bent, 
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Knud Højer er valgt som
 

• Puljeansøgninger 

Første behandling af årets ansøgninger fandt sted i går. Der følger to møder i januar.
Der er 80 ansøgninger til 700.000 kr.
 

• Facilitetsstrategi  

Finn og Pauli har været til møde for hele komm
 

• Mødedatoer 2018:  (Forslag fra FU

Besluttet. 
Bent lægger på Hjemmesiden.
 
- Judi orienterede fra ERFA
måneden. Måske en idé for Tune IF?
 
- Jeannette har oplyst, at gymnastik har etableret et hold i LineDance.
 
- Dorthe sender lister ud til notering af medlemstal. For at et medlem kan registreres som 
medlem forudsættes mindst 3 måneders medlemskab.
Listerne bedes i udfyldt stand sendes til Dorthe
Pauli meddelte, at begrebet ”forventet medlemstal” ikke længere bruges.

 

6. Conventus (Dorthe) 

Alle afdelinger har afleveret kontoplan.
Den kommende fælles kontoplan vil have 4 cifre.
 
 

7. Vedtagelse af bridge som

Vedtaget med virkning fra 1. januar 2018.
Der er p.t. 43 medlemmer.
 

8. Evt. 

- Lene orienterede om afholdelse af idrætsskadekursus
Den 6. januar 2018 kl.10
Interesserede bedes sende mail til Lene.
 
- Judi mindede om aflevering af ønsker for timefordeling inden 8.j
 
- Pauli orienterede om henvendelse fra Tune UngdomsCenter om samarbejde.
 

9. Godkendelse af referat

Godkendt. 
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Knud Højer er valgt som formand og Brian Hemmingsen som næstformand.

 

Første behandling af årets ansøgninger fandt sted i går. Der følger to møder i januar.
Der er 80 ansøgninger til 700.000 kr. 

 

Finn og Pauli har været til møde for hele kommunen. Nyt møde i januar.

Mødedatoer 2018:  (Forslag fra FU: 6/2, 10/4, 8/5 (Generalforsamling)

Bent lægger på Hjemmesiden. 

Judi orienterede fra ERFA-møde om en ordning i Viby med ”Åbne Haller” en gang i 
måneden. Måske en idé for Tune IF? 

annette har oplyst, at gymnastik har etableret et hold i LineDance.

Dorthe sender lister ud til notering af medlemstal. For at et medlem kan registreres som 
medlem forudsættes mindst 3 måneders medlemskab. 
Listerne bedes i udfyldt stand sendes til Dorthe senest 8.januar. 
Pauli meddelte, at begrebet ”forventet medlemstal” ikke længere bruges.

Alle afdelinger har afleveret kontoplan. 
Den kommende fælles kontoplan vil have 4 cifre. 

ridge som ny afdeling i Tune IF. 

t med virkning fra 1. januar 2018. 
Der er p.t. 43 medlemmer. 

Lene orienterede om afholdelse af idrætsskadekursus 
Den 6. januar 2018 kl.10-16. 
Interesserede bedes sende mail til Lene. 

Judi mindede om aflevering af ønsker for timefordeling inden 8.januar.

Pauli orienterede om henvendelse fra Tune UngdomsCenter om samarbejde.

Godkendelse af referat 
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formand og Brian Hemmingsen som næstformand. 

Første behandling af årets ansøgninger fandt sted i går. Der følger to møder i januar. 

unen. Nyt møde i januar. 

: 6/2, 10/4, 8/5 (Generalforsamling) 

møde om en ordning i Viby med ”Åbne Haller” en gang i 

annette har oplyst, at gymnastik har etableret et hold i LineDance. 

Dorthe sender lister ud til notering af medlemstal. For at et medlem kan registreres som 

Pauli meddelte, at begrebet ”forventet medlemstal” ikke længere bruges. 

anuar. 

Pauli orienterede om henvendelse fra Tune UngdomsCenter om samarbejde. 


